
 

 
Sagsnr: 17.01.01-A30-5-19 

 

 Dato: 

 

Referat 

Onsdag den 23.11.2022 kl. 18.30 til 21.00  

OBS på starttidspunktet, som er fremrykket 30 min.! 

 
Personalestuen i børnehaven 
Pernille O er ansvarlig for brød 
 

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Olga Marcovitch Jensen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Jonna Petersen, medarbejderrepræsentant, Daginstitution Nim 

Malene Jørgensen, medarbejderrepræsentant, Nim Skole 

 

Medlemmer forældresiden: 

Pernille Amstrup-Bønløkke, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, forældrerepræsentant  

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Trine Ingemann Nicolaisen, forældrerepræsentant 

Morten Leth Hedegaard, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant  

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Jesper Andreasen, forældrerepræsentant og siddende suppleant  

  

 

 

 

Emne Hvem tid Referat 

 

Dagsorden 

 

1.Velkommen og punkter til eventuelt Formand 5 min  

2. Elevrådet  10 min Legetøjskonkurrencen er godt i gang, 

eleverne går op i det. Elevrådet følger 

løbende op. 

 

Juleklippedag på fredag den 25/11. 

Elevrådet klæder sig ud og deler 

pebernødder ud. Bedsteforældre og eller 

lignende er velkommen. 

 

Der hænges julekugler op i musik, hvor der 

hver morgen trækkes en gave. Elevrådet 

står for indkøb af gaver. 
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Elevrådet fortæller om en god skolefest. 

3. Meddelelser fra skoleleder, 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter og 

formand 

 15 min Evaluering af møde for kommende 

skoleforældre den 22/11: Mentorordning 

for forældre kan måske tænkes ind 

fremadrettet eller at der deltager en 

forælder som er bekendt med KRAI 

strukturen. 

 

Barselsvikar for Gry, der er flere 

interessante ansøgere. Der tages en 

beslutning i kommende uge. 

 

Lærerstuderende starter efter jul. Bliver 

tilknyttes 3. og 4. klasse. 

 

Julebelysning på matriklen: Der kommer lys 

i to juletræer, men ikke det store julelys 

med god jul. Lars kommer med udmelding. 

 

Vellykket skolefest. Måske lidt bedre 

information om hvor klasserne spiser.  

Bestyrelsen ønsker invitation på Aula. 

Kommunikation vedr. lejer opgaver ifm. 

skolefest. 

 

Dagtilbuddet er ved at gøre klar til ny 

vuggestuegruppe. Der er slået to 

pædagogstillinger op. Det har ikke været 

muligt at ansætte en dagplejer. 

 

Der har været afholdt bedsteforældredag. 

Ligesom meget andet krævede det en del 

mere information, da mange ikke har 

prøvet det pga. Corona. Det blev afholdt 

stueopdelt. 

Der er et ønske om mere kommunikation 

omkring dette til forældrene. 

 

Jonna fortæller at personalet også er 

optaget af opstarten på den nye 

vuggestuegruppe. 

 

Malene fortæller at skolepersonalet har 

fokus på at plejer bliver videreformidlet til 

nye kollegaer. 

Den kommende periode går med 

forberedelse og afvikling af S/H samtaler. 

4. Besøg af Lisbeth Torfing og Henrik 

Kallestrup – drøftelse af skoledistrikt 

Lars 30 min Henrik fortæller at der er lidt mere styring i 

Folkeskoleloven ift. tidligere.  

Reglen er at man er sikret en plads i 

skoledistriktet, Nim skoledistrikt har 2 spor. 

Efter 6. hører eleverne henholdsvis til Lund 
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eller Brædstrup, hvor Gudenåen er 

distriktsgrænse. 

Der er frit skolevalg, hvis der er kapacitet til 

det. 

Grænseværdien er ændret fra 49 elever pr 

årgang til 40 elever pr årgang. 

Folkeskoleloven giver ikke Horsens 

Kommune mulighed for at dispensere Nim 

Skole i forhold til det delte skoledistrikt for 

overbygningselever. 

Bestyrelsen ønsker at drøfte punktet igen 

på et nyt møde. 

5. Økonomi Nim Skole og Børnehus -  

inklusiv redegørelse for 

tildelingsmodel og betydning af øgede 

priser 

Lars 30 min Budgettildelingsmodellen sikrer en 

grundtildeling pr. matrikel. Yderligere 

tildeling fra elev nr. 21. 

For Nim skole er grundtildelingen 

tilfredsstillende. 

Tildeling til inklusion er baseret på flere 

baggrundsfaktorer. Nim ligger højt 

socioøkonomisk og får derfor en mindre 

tildeling. 

Nim skole og børnehus økonomi er stram 

og med øgede udgifter til vand og varme. 

Der nedsættes et økonomiudvalg med 2 

bestyrelsesmedlemmer og ledelsen. 

6. Gennemgang af styrelsesvedtægt 

og bilag til styrelsesvedtægt 

Lars 20 min Lars redegør for vedtægterne. 

7. SFO - redegørelse for struktur og 

nye tiltag 

Malene 15 min Udsættes til december. 

8. Sundhedspolitik – kort oplæg med 

henblik på drøftelse af princip næste 

gang 

Lars 5 min Orientering til videre arbejde omkring 

sundhedspolitikken på kommende møde. 

9. Princip for overgang til 

overbygningsskole – status på 

processen 

Malika  Malika gennemgår udkast til princip, 

styregruppen justerer ift. de ændringer der 

er drøftet. Formanden sender det færdige 

udkast til overbygningsskolernes 

bestyrelsesformænd. 

10. Evt.    

    

 

 

 

Punkter til senere: 

- Gennemgang af principper 

- Skolens ordensregler 

- En tråd til bestyrelsens tidligere arbejde med værdier 

- Redegørelser 

- Paragraf 16 b 


